



TEACHERS

... play a key role in inspiring our next generation of leaders, healthcare providers, entrepreneurs, community developers, and the list goes on.



ARCHITECTS' ASSOCIATION
OF NEW BRUNSWICK

ASSOCIATION DES ARCHITECTES
DU NOUVEAU-BRUNSWICK



When we think about the future of our built environment, we must look to today's youth to help carry that through to tomorrow.

For those students who may have an interest in architecture as a career, it is important that they be given the information necessary to make informed decisions. Students of today will become the future architects who will have an important role in the formation of the buildings, communities and the environments we live and work in.

The Architects' Association of New Brunswick (AANB), is pleased to introduce a way to introduce students to the inspiring world of architecture.

Job prospects for architects in Canada are currently very positive. About half of the current architects are 45 years of age or older, baby boomers are beginning to retire, and construction growth in Canada continues to increase. These numbers indicate that there will be many dynamic and exciting career opportunities for tomorrow's young professionals in the profession of architecture. For students who are interested in multi-faceted design techniques, either through digital means like video game design, or through more traditional design methods like drafting, drawing, sculpture etc., architecture may be a profession that suits their innate strengths!

WHAT'S THE PURPOSE OF THIS PACKAGE?

The purpose of this package is to promote architecture and encourage students to consider it as a future career. Architecture is a thriving profession with so many career options that some people may not be aware of.



WHAT'S INSIDE THIS PACKAGE?

Inside this package is everything students need to encourage them to consider the profession of architecture. Details can be found regarding what architects do on a daily basis, what skills and interests architects possess that help them thrive, and the education and training required to become an architect. This is intended to help the student visualize a day in the life of an architect so they can better envision themselves in that role.

WHAT KINDS OF STUDENTS MAY BE INTERESTED IN LEARNING ABOUT ARCHITECTURE?

Students who may be interested in architecture may have a variety of skill sets and interests; there's much more to it than designing buildings. Those who will thrive are:

- Problem solvers
- Enjoy seeing their ideas become reality
- Creative with a keen eye for detail
- Interested in maths, science and arts
- Interested in nature, sustainability and climate change
- Versatile and adaptable
- Community minded

We encourage you to share this with your students so they can learn more about a career in architecture. For more information on how to answer student inquiries, or questions, on the process of becoming an architect, please visit www.AANB.org



LES ENSEIGNANTS

... jouent un rôle clé pour inspirer la prochaine génération de leaders, de fournisseurs de soins de santé, d'entrepreneurs, de promoteurs communautaires, pour ne nommer que ceux-là.



**ARCHITECTS' ASSOCIATION
OF NEW BRUNSWICK**
**ASSOCIATION DES ARCHITECTES
DU NOUVEAU-BRUNSWICK**



Lorsque nous pensons à l'avenir de notre environnement bâti, nous devons nous tourner vers les jeunes d'aujourd'hui afin de les aider à le conserver pour les années futures.

Il est important que les élèves qui s'intéressent à une carrière en architecture reçoivent l'information nécessaire pour prendre des décisions éclairées. Les élèves d'aujourd'hui deviendront les futurs architectes qui joueront un rôle important dans la réalisation des bâtiments, des communautés et des environnements dans lesquels nous vivons et travaillons.

L'Association des architectes du Nouveau-Brunswick (AANB) a le plaisir de vous présenter une façon de faire découvrir aux élèves le monde inspirant de l'architecture.

Les perspectives d'emploi pour les architectes au Canada sont actuellement très encourageantes. Environ la moitié des architectes actuels ont 45 ans ou plus, les baby-boomers commencent à prendre leur retraite et la croissance de la construction au Canada se poursuit. Ces chiffres indiquent qu'il y aura de nombreuses possibilités de carrière dynamiques et stimulantes pour les jeunes professionnels de demain qui choisiront l'architecture. Pour les élèves qui s'intéressent aux techniques comme la conception de jeux vidéo, soit par des méthodes de conception plus traditionnelles comme l'esquisse, le dessin, la sculpture, etc., l'architecture est une profession qui convient à leurs forces innées!

QUEL EST LE BUT DE CETTE TROUSSE?

Cette trousse a pour but de promouvoir l'architecture et d'encourager les élèves à la considérer comme un choix de carrière future. L'architecture est une profession en plein essor qui offre beaucoup d'options de carrière que certaines personnes peuvent ne pas connaître.



QUE CONTIENT CETTE TROUSSE?

Cette trousse contient tout ce dont les élèves ont besoin pour les encourager à envisager la profession d'architecte. On y trouve des détails sur ce que les architectes font au quotidien, les compétences et les champs d'intérêt qu'ils possèdent et qui les aident à s'épanouir, ainsi que l'éducation et la formation requises pour devenir architecte. Il s'agit d'aider l'élève à visualiser une journée dans la vie d'un architecte afin qu'il puisse mieux s'imaginer dans ce rôle.

QUELS TYPES D'ÉLÈVES POURRAIENT SOUHAITER ÉTUDIER L'ARCHITECTURE?

Les élèves qui s'intéressent à l'architecture peuvent posséder des compétences et champs d'intérêt divers; il y a beaucoup plus que la conception de bâtiments. Ceux qui s'épanouiront sont:

- Des personnes qui trouvent des solutions
- Heureux de voir leurs idées devenir réalité
- Créatifs et dotés d'un sens aigu du détail
- Intéressés par les mathématiques, les sciences et les arts
- Intéressés par la nature, la durabilité et les changements climatiques
- Polyvalents et souples
- À l'écoute de la communauté

Nous vous encourageons à faire part de cette information à vos élèves afin qu'ils puissent en apprendre davantage sur une carrière en architecture. Pour de plus amples renseignements sur la façon de répondre aux demandes d'information ou aux questions des élèves ou sur le processus menant à la profession d'architecte, veuillez consulter le site www.AANB.org